
Predsednik Društva Mali delničar -
Skupaj smo močnejši Rajko Stankovič se
je s pismom odzval na intervju z direk-
torjem Agencije za trg vrednostnih pa-
pirjev (ATVP) dr. Damjanom Žugljem,
objavljenem v Reporterju dne 12. 10.
2009. Njegove pripombe so se nanašale
na odgovore direktorja v zvezi z nično-
stjo sklepa skupščine BTC, na podlagi
katerega je bil izveden menedžerski pre-
vzem družbe. V zvezi s tem je dr. Žu-
gelj dejal, da meni, »da ne bo mogoče nič
spreminjati za nazaj, saj je podjetje že
naprej v svojem razvojnem ciklu« in se
strinjal z novinarjem, da je v tem prime-
ru pravna država odpovedala.
Obžalujemo, da je g. Stankovič nave-
deno izjavo razumel v smislu ščitenja
večinskih lastnikov na račun malih
delničarjev. Do nesporazuma je prišlo
zaradi časovne omejitve pri intervjuju,
zaradi katere direktor ni razložil širšega
konteksta svoje izjave. Ta se je nanaša-
la na dolgotrajnost sodnega postopka,
ki otežuje vrnitev družbe v stanje iz-
pred osmih let. Na problem počasne-
ga sojenja zadev s področja ATVP, ki
bi po zakonu morale biti obravnavane
prednostno, je direktor že večkrat jav-
no opozoril. Naj dodamo, da se ATVP
dobro zaveda, čigave interese zastopa,
kar je razvidno tako iz direktorjevih
izjav kot tudi iz. odmevnih postopkov,
ki jih ATVP vodi proti številnim večin-
skim lastnikom gospodarskih družb. G.
Stankoviča in vse zainteresirane vabimo
k ogledu spletnih strani ATVP, kjer so
poleg aktualnih informacij v zvezi z de-
lom ATVP objavljeni tudi vsi intervjuji
z direktorjem.
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